
Geachte minister van LNV, mevrouw van der Wal-Zeggelink,

Hierbij maak ik bezwaar tegen de ontwerpregeling om het komend seizoen de jacht op konijn 
(landelijk) en haas in de Provincies Utrecht, Limburg en Groningen niet te openen.

Vanaf het moment dat ik in 1999 mijn jachtakte heb behaald jaag ik op “de Groote Heide” in Brabant. 
Een schitterend natuurgebied gelegen tussen het Leenderbos en de Strabrechtse Heide, rijk aan o.a. 
reeën en de laatste jaren ook aan wilde zwijnen. Ik voel me erg betrokken bij het gebied en ken het 
als mijn broekzak evenals de wildstand, de terreineigenaren, de pachters en de ingelanden. Er is mij 
veel aan gelegen om dit in stand te houden en te bevorderen. 

Door de jachtopleiding en vele aanvullende cursussen ben ik professioneel opgeleid, heb ik door u 
erkende en vereiste examens succesvol afgelegd, word ik continu gecontroleerd en heb ik jarenlange 
kennis en ervaring opgebouwd. Ik ben dus goed in staat om terzake deskundig, naar eer en geweten 
voor jacht noodzakelijke afwegingen te maken.

Vanuit passie draag ik graag bij aan beheer van het buitengebied en dieren die daarin leven. Als jager 
ben ik mij ten volle bewust van mijn wettelijke verantwoordelijkheid voor gezonde populaties in het 
veld waar ik vele jaren zorg voor draag. Ik heb daar ook belang bij, omdat dit gepaard gaat met het 
recht om beperkte periodes enkele wildsoorten duurzaam te benutten. Deze perfecte combinatie 
van drijfveren maakt dat ik mij jaarrond in eigen tijd en op eigen kosten inzet voor 
biotoopverbetering, schadebestrijding, beschermingsmaatregelen, predatiebeheer, broedsucces, 
ganzenbeheer, voorkoming/afhandeling wildaanrijdingen, aanpak stroperij en dumpingen, tellingen 
etc.

Wanneer ik ná zonsondergang met nachtzichtapparatuur in ons veld op wilde zwijnen jaag sta ik 
versteld hoeveel méér wild ik zie dan bij daglicht. Blijkbaar hebben veel dieren hun leefpatroon door  
intensief gebruik van het terrein verplaatst naar de schemering en de nacht. Dit is een mogelijke 
verklaring waarom er overdag minder hazen worden geteld. 

Laat u a.u.b. niet leiden door emotie en de telgegevens van Sovon maar kijk ook naar de jaarlijkse 
afschotgegevens in het Fauna Registratie systeem (FRS) die een jaarlijks constante tot stijgende trend 
vertonen. Dit rechtvaardigt naar mijn mening de benuttingsjacht op haas in de Provincies Utrecht, 
Limburg en Groningen waarbij de gunstige instandhouding van de soort absoluut niet in het geding is 
of komt. 

Tot slot: 
Waarom moet er in Nederland eerst iets fout gaan voordat er iets kan veranderen. Hier zijn vele 
situaties van bekend. Zonder beheer worden sommige soorten dominant en gaat de éne soort ten 
koste van de andere en dat is juist wat we niet willen. Acteer preventief in plaats van repressief en 
denk nu vast na over de uitdagingen die op ons afkomen met das, bever, wolf etc. 

Met vriendelijke groet,
Joep Korting.


